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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS #2/2025  
 

Paikka ja aika: kokous Teamsissa 17.3.2025 klo 14.00-15.17 
Läsnä: Heikki Tuominen (pj), Tomi Laitinen, Simona Malaspina, Jyri Lehto, Jukka Husari, Noora Rajala, Janne Salonen 

ja Jarkko Iivarinen (siht).  
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.00. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

- Hyväksyttiin hallituksen kokouksen #1/2025 pöytäkirja. 

 
4. Yhdistyksen asiat 

- Toimintakertomuksen 2024 käsittely. Jarkko alusti. 
o Sähköpostitse oli tullut pieniä muutosehdotuksia. Nyt ok. 
o hyväksyttiin 
o sähköiset allekirjoitukset tilitoimisto Rantalaisen avulla koko hallitukselta 

- Tilinpäätös 2024 käsiteltiin. Simona alusti.  
o tilitoimisto Rantalainen teki 
o jonkin verran matka-apurahojen maksuanomuksista oli tullut vasta 2025 puolella 
o tilikausi 2024 oli 16 519,13 € ylijäämäinen 
o tutkimusrahaston markkina-arvo 2020 lopussa oli 43 015,66 € 
o vuoden 2024 lopussa yhdistyksellä oli 117 202,37 € omaa pääomaa 
o hyväksyttiin 
o otetaan koko hallituksen allekirjoitukset sähköisesti  

- Talousarvion 2025 käsittely. Simona alusti. 
o tilitoimiston kulut arvioidaan laskevan n. 4300 €/vuosi tasolta n. 2300 €/vuosi tasolle 
o isotooppimenestyjäluokkia ollut aiempina vuosina 3 ja nyt on 4, joten kulut voivat olla 2 000 € 
o Helsingillä on vielä 5 000 € Isotooppipäivien voitto-osuutta käyttämättä 
o Jyväskylän isotooppipäivien budjetti on n. 49 000 € 
o vuoden kulut kokonaisuudessaan arviolta 90 000 € 
o vuoden 2025 alijäämäksi arvioidaan n. 17 000 € 
o tehtiin pieniä muutoksia asian käsittelyn aikana 
o hyväksyttiin 

- Toimintasuunnitelman 2025 käsittely. Jarkko alusti. 
o vanhaa pohjaa päivitettiin 
o hyväksyttiin 

- nettisivuille on lisätty yhdistyksen tili- ja laskutustiedot ”tietoa yhdistyksestä” välilehden alle 
- varsinaisten jäsenten jäsenmaksulaskut lähetettiin 17.2.2025, eräpäivä 17.3. 
- kannatusjäsenten 9:stä jäsenmaksulaskusta 8 kpl on lähetetetty 17.3., eräpäivä 18.4. 
- isotooppimenestyjien haku avattiin 18.2., hakuaikaa on 15.4. asti ja tulokset julkaistaan 15.5. 

o 4 luokkaa: isotooppimenestyjä, isotooppijulkaisu, isotooppihoitaja ja isotooppikouluttaja 
o Curium sponsoroi palkinnot (500e/luokka sekä “isotuoppi”) 
o nimitetään hallituksen keskuudesta voittajat valitseva työryhmä: 

▪ Jyri, Janne, Jukka, Jarkko 
- Uuden tilitoimiston nimi on muuttunut. Oli sopimuksen tekovaiheessa Faktucon, mutta on nykyään View 

Group Oy (yhteyshenkilö on jatkossakin Juuso Kiiveri). 
o tilitoimisto Rantalainen teki vielä vuoden 2024 tilinpäätöksen 
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5. Jäsenasiat 

- Jäsenhakemuksia on saapunut 7 kpl, suosittelijat ovat jäseniä. Hyväksyttiin jäseniksi: 
o tutkija Erojo Mary (Kuopio), suosittelijat Mikko Hakulinen ja Heidi Gröhn 
o rh Halttunen Jesse (Kuopio), suosittelijat Tomi Laitinen ja Jarna Pekkarinen 
o lbh Häkkinen Taija (Kuopio), suosittelijat Mikko Hakulinen ja Janne Pitkänen 
o ylil Kuikka Paavo-Ilari (Mikkeli), suosittelijat Satu Pukkila ja Jari Heikkinen 
o lbh Pellinen Sonja (Kuopio), suosittelijat Mikko Hakulinen ja Janne Pitkänen 
o sf Rytky Santeri (Oulu), suosittelijat Timo Liimatainen ja Jari Heikkinen 
o sf Sundell Veli-Matti (HUS), suosittelijat Miia Pitkonen ja Toni Ihalainen 

- Eroanomuksia on saapunut 5 kpl. Hyväksyttiin ero yhdistyksestä: 
o Ahola Tiina (Kotka), ei työskentele enää isotoopin alalla 
o Johansson Anna (HUS) 
o Kuronen Antti (Helsinki), ei työskentele enää isotoopin alalla 
o Sarja Nina (Turku), ei työskentele enää isotoopilla 
o Tervonen Jussi (Helsinki), ei työskentele enää radiofarmasiassa 

- Miia Kraft, Kuopio, on viestittänyt maksavansa 3 vuoden jäsenmaksurästit. (Asian käsittely siirrettiin 
kokouksesta #1/2025.) 

- Yhteystietojen päivitys. Seuraavien henkilöiden sähköpostit eivät ota viestejä vastaan: 
o Ahti Rekonen (kunniajäsen, eläkkeellä, Jyväskylä) 

▪ Jyväskylässä on ilmeisesti eläköityneiden työntekijöiden viestirinki 
▪ sihteeri kysyy Juha Vuorelalta 

o Sirkka-Liisa Karonen (kunniajäsen, eläkkeellä, Helsinki) 
▪ asuu palvelutalossa, sähköpostiyhteyttä ei ole, mutta puhelinnumero löytyi (Jyri 

selvittänyt) 
▪ poistetaan sähköpostiosoite jäsenrekisteristä 

o Anneli Korolainen (eläkkeellä, Savonlinna) 
▪ seurataan 3 vuotta tilannetta 

o Kirsti Torniainen (eläkkeellä, Turku) 
▪ seurataan 3 vuotta tilannetta 

o Sara Myöhänen (H, Kuopio) 
▪ rh, siirtynyt pois isotooppialalta 
▪ poistetaan sähköpostiosoite jäsenrekisteristä 

o Inka Rantala (rh, HUS) – sähköposti täynnä 
▪ äitiyslomalla 
▪ Jyri tiedustelee asiasta 

- Keskustelua 3 vuoden takarajasta jäsenmaksujen maksamattomuuden suhteen. Onko hyvä näin vai 
tulisiko aikarajaa lyhentää? Jäsenmaksuvaatimus isotooppipäivien ja apurahojen osalta estää 
väärinkäytökset, mutta maksamattomat kummittelevat rekisterissä käytännössä yli 3v. Sääntömuutos 
vaatisi kahden peräkkäisen yhdistyksen kokouksen hyväksyntää. 

o 3 vuoden aikaraja todettiin hyväksi, ei tarvetta sääntömuutoksiin 
- Keskustelua aiheesta, tulisiko LRY:n onnistella valmistuvia/erikoistuvia jäseniä. Onnittelu esim. 

Tuiketiedotteessa, vuosikokouksessa tai nettisivuilla kerran vuodessa. Valmistuva jäsen ilmoittaisi asiasta 
sihteerille, joka lisäisi nimen onniteltavien listaan. 

o jos jäsen ilmoittaa valmistumisestaan, valmistuneita voisi onnitella Isotooppipäivien iltajuhlassa 
ja Tuiketiedotteessa(?) 

o sihteeri kysyy jäseniltä tietoa valmistuneista 

 
6. Apurahat 

- jäsen Tatsiana Auchynnikava (Turku) hakee 700 e matka-apurahaa iSRS 2025 (26th International 
symposium on radiopharmaceutical sciences, Australia, 11.-15.5.2025) konferenssiin 
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o kokonaiskulut 2800 e 
o abstrakti hyväksytty posteriksi (aihe: carborane F-18 radiolabeling) 
o hyväksyttiin 

- jäsen Mirkka Sarparanta (Helsinki) hakee myös 700 e matka-apurahaa iSRS 2025 (9.-16.5.2025) 
konferenssiin 

o kokonaiskulut 2800 e 
o kirjoittajana mukana neljässä hyväksytyssä abstraktissa (2 posteria, 2 suullista esitystä), mutta ei 

tutkimusryhmän vetäjänä pidä omaa esitystä 
o on mukana iSRS 2027 (Helsinki) järjestelyorganisaatiossa, joten näkee tämän matkan tärkeäksi  
o matka ei toteudu ilman apurahaa tai -rahoja 
o abstraktit liittyvät aiheisiin: Ga68-THP-Tz kehitystyö, aivo-selkäydinnesteen virtauksen PET-

kuvantaminen, kasvaimeen tunkeutuvat lymfosyytit ja SuFEx 
o Näitä hakemuksia ei ole nykyisen sihteerin aikana tullut. Miten käsitellään? 

▪ Apurahan hakuohjeessa mainitaan myöntämisen tyypilliseksi edellytykseksi hyväksytyn 
abstraktin. 

▪ Apurahasäännön kohdassa 5 mainitaan, että myönnetyissä rahoissa etusijalla ovat ne, 
joilla on oma esitys. 

o hyväksyttiin, matkakertomusvaatimus pätee (järjestäjänäkökulma) 
- Hallituksen kokouksessa päätettiin korvata KFI erikoistuvien lääkärien koulutuspäivien kuluista enintään 

50% tai 750€ asti. Hallitus oli ehdottanut SKLFY:lle samaa. SKLFY:n huomioita asiasta: 
o korvaavat kuluja 500€ asti, minkä olivat alun perin budjetoineet (viime vuonna kulut olivat 300€) 
o korvaus kuitteja vastaan 
o jos SKLFY:n varaama osuus kuluista on ylittymässä, ottavat asian uudelleen esille hallituksessa 
o olivat ottaneet yhteyttä verottajaan, joka pitää apuraha-termiä hankalana ja suosittelee 

puhumaan kulukorvauksesta (LRY:n budjetissa koulutukseen liittyvässä kohdassa) 
- ei saapuneita matkakertomuksia 
- tutkimusapurahojen haku avattiin 12.3., hakuaikaa 15.4.2025 klo 23.59 asti, myönnetään 1-2 kpl 

yhteensä enintään 5 000 € 
 

7. Sidosryhmätoiminta 
- Delegaatti Mussalon Wienin delegaattitapaamisen 29.-30.3. matkakulut hyväksyttiin kokouksessa 

#1/2025 (arvio oli 450-500 e). Matkustusaikataulut olivat kuulemma hyvin hankalat, joten hän otti 
ylimääräisen hotelliyön. Sihteeri kehotti 21.2. häntä laskuttamaan myös hotelliyön LRY:ltä, mutta samalla 
totesi, että hyväksynnästä päättää hallitus. Päätetään, korvataanko myös ylimääräinen hotelliyö. 

o hyväksytään, budjettiin kirjattu 700 € arvio kokonaiskuluiksi  
- Käytiin fyysikko-, kemisti-, lääkäri- ja hoitajakerhon tilanne läpi: 

o Fyysikkokerho: Isotooppipäiviä edeltävä keskiviikkokoulutus 
o Kemistikerhon vetäjäksi vaihtui Sofia Otaru (Helsinki) 3/2025 
o Lääkärikerhon webinaarin seuraavaksi vetäjäksi hahmoteltiin Kuopiota (yhteispohjoismainen 

webinaari kansallisen sijaan) 
o Hoitajakerho: huhtikuussa tulossa seuraava webinaari 

 
8. Koulutustapahtumat 

- Onko Isotooppipäivät 2025 Jyväskylästä tiedotettavaa? 
o Isotooppipäivillä on tyypillisesti ollut luentopalkkiot. Tällä kertaa järjestelytoimikunta oli 

kuitenkin päättänyt jättää luentopalkkiot pois, mistä tuli hallitukselle yhteydenotto 
luennoitsijalta. 

o Tulevina vuosina olisi hyvä palauttaa luentopalkkiot ja mennä tämä vuosi ilman luentopalkkioita, 
jottei Isotooppipäivien budjettia tarvitsisi avata. Tuleville vuosille olisi lisäksi hyvä laatia 
perustietopakettia, jossa on tuleville Isotooppipäivien järjestäjille ohjeita.  

▪ Heikki ja Simona laatii tietopaketin Isotooppipäivien järjestäjille 
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9. Muut asiat 

- Tomi tiedotti: LRY:n arkisto on Kansallisarkistossa, joka toimitettiin aikoinaan heille Eeva Bomanin ja Esko 
Vannisen toimesta. Käsittely oli työlästä, sillä arkisto piti saattaa arkiston hyväksymään muotoon. 

o aiemmin arkistointi tehtiin paperisena 
o sihteeri tiedustelee arkiston päivityksestä Kansallisarkistolta 

 
10. Seuraava kokous 

- #3/2025: Kokous 5.5.2025 Tampereella klo 11.30 

 
11. Kokouksen päättäminen 

- kokouksen pöytäkirja tarkastettiin kokouksen aikana ja hyväksyttiin hallituksen toimesta 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.17. 

 

 

 

Allekirjoitukset 

 

Tampereella, 17.3.2025 Kajaanissa, 17.3.2025 

 

___________________________________ ___________________________________ 

Heikki Tuominen Jarkko Iivarinen 

puheenjohtaja sihteeri 


